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Birgitta Eklund (S), vice ordförande Arvika-Eda överförmyndarnämnd  
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Morgan Danielsson, revisor (S) 

Erik A. Eriksson, revisor (C) 

Charlotte Sveder revisor (M) 

Helén Kensby (C), ej tjänstgörande ersättare 

Bengt Rönnehäll (S), ej tjänstgörande ersättare 

Eva Ryman (S), ej tjänstgörande ersättare 

Mia Nilsson, sekreterare 

  

Justerare Lisa Levin och Anton Sjöstedt 
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Sekreterare Mia Nilsson 

  

  

Ordförande Lars-Ove Jansson 

  

  

Justerare Lisa Levin Anton Sjöstedt 
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Beslutande ledamöter  

  

Peter Söderström (S) 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) ej § 38 

Lisa Levin (S) 

Anders Bergfjord (C) 

Henrik Axelsson (S) 

Zara Hedelin (V) 

Lena Kandergård (S) 

Lars-Ove Jansson, ordförande (S) 

Mona Smedman, 1e vice ordförande (C) 

Frida Hagström (SD) 

Jan Wettmark (M) 
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Gösta Frödin (L) 

Börje Wahlund (M) 
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Kajsa Antonsson (SD) 

Susanne Engstad Clarke (KD) 
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Anna-Maria Nykvist (V) 

 

Sara Andersson, 2e vice ordförande (S) 

Håkan Axelsson (M) 

Sten Fransson (S) 

Camilla Gustafsson (C) 

Eva Svensson (S) 

Kenneth Johannesson (S) 

Håkan Jivesand (S) 

Michaela Jakobsson (SD) 

Maria Rönnehäll (S) 

Åsa Öberg (M) 

Raghad Alghanem (S) 

Ingela Jonsson (C) 

Anton Sjöstedt (L) 

Eva Nilsson (SD) 

Nils-Gunnar Andersson (S) 

Vladimir Stacho (M), ersätter Henrik Samuelsson 

(M) 

Jan Westergren (M), ersätter Pål Jonson (M) 

Kristina Nordström (MP), ersätter Barbara Hinsch 

(MP) 

Jan Rülcker (M), ersätter Sebastian Bäckström 

(M) 

Jina Beri (C), ersätter Andreas Strandberg (C) 

Lars Axelsson (V), ersätter Patrik Olsson (V) 

Roger Antonsson (SD), ersätter Jelena Skogberg 

(SD) 

Johan Johansson (SD), ersätter Anders Skogberg 

(SD) 

Gerd Karlsson (S), ersätter Kerstin Svensson (S) 

Walid Ahmed (S), ersätter Eva-Lisa Shala (S) 

Margaretha von Wachenfeldt (S), ersätter Linda 

Hjalmarsson Fjeldstad (S) 

Elin Rundin - ingen ersättare 
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KF § 23 Dnr KS 2020/20-101 

Allmänhetens frågestund 

Kommunfullmäktiges beslut 

Frågorna och svaren läggs med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Christina Karlsson inkommer med en allmänhetens fråga. Hon undrar om 

Kommunfullmäktige har diskuterat att göra ett studiebesök vid ett 

vindkraftverk, för att bilda sig en realistisk uppfattning om ingrepp i naturen, 

närliggande ljud och övrig påverkan. Frågan ställs till Kommunfullmäktiges 

ordförande Lars-Ove Jansson (S). 

 

Lars-Ove Jansson (S) tackar för frågan och svarar att om 

Kommunfullmäktiges ledamöter skulle resa på studiebesök till exempelvis 

Sunne, så skulle den totala kostnaden i form av resa, arvoden och utbetalning 

av förlorad arbetsförtjänst, uppgå till ca.100,000 kr. Så mycket pengar har 

Kommunfullmäktige inte i budget.  

 

 

Peter och Carina Sjöqvist inkommer med en allmänhetens fråga. De undrar 

vad kommunen kommer använda det aviserade extra statsbidraget till. 

Tidigare har kommunen även beviljats pengar från staten till lärarassistenter 

och de undrar hur dessa pengar har använts och var de tjänsterna finns att 

söka. Frågan ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S) 

 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att det har aviserats om 

ökade statsbidrag till kommunerna, men vi vet ej hur mycket pengar det 

handlar om för Arvikas del, eller när de betalas ut. Om pengarna betalas ut, 

så kommer de att hanteras i den vanliga budgetprocessen. Det finns ett stort 

behov av extra pengar i kärnverksamheterna vård, skola och omsorg.  

 

Gällande frågan om lärarassistenter, så har det pratats om att detta statsbidrag 

ska komma att minskas, men det är ännu osäkert. Kommunen kommer i 

nuläget att avvakta ytterligare anställningar. Under hösten 2019 så gjordes en 

del nyanställningar av lärarassistenter och redan anställd personal, som hade 

liknande arbetsuppgifter, anställdes som lärarassistenter.  Skolverket har sagt 

att det under året ska komma nya bidragsramar. Tills vi vet mer så kommer 

vi att avvakta ytterligare nyanställningar svarar Peter. 
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KF § 23 forts. 

Beslutsunderlag 

Christina Karlssons fråga gällande studiebesök vid Vindkraftverk, inför 

Stena Renewables ansökan, den 17 januari 2020 

Peter och Carina Sjöqvists fråga om stadsbidrag den 22 februari 2020 
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KF § 24  

Information från Arvika-Eda överförmyndarnämnd 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tackar för informationen.  

Sammanfattning 

Stefan Åström (S) Överförmyndarnämndens ordförande och Birgitta Eklund 

(S) som är nämndens vice ordförande, informerar Kommunfullmäktige om 

nämndens arbete och de förbättringar som gjorts, men också de utmaningar 

som man står inför.  

Beslutsunderlag 

Stefan Åström och Birgitta Eklunds muntliga information den 24 februari 

2020 
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KF § 25 Dnr KS 2020/22-101 

Interpellationsdebatt  

Sammanfattning 

Ingen interpellationsdebatt.  
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KF § 26 Dnr KS 2020/21-101 

Enkla frågor 

Kommunfullmäktiges beslut 

Frågorna och svaren läggs med godkännande till handlingarna. 

Sammanfattning 

Zara Hedelin (V) ställer en enkel fråga. Hon undrar om det inom 

socialtjänsten finns planer på att ta fram en handlingsplan för hur man ska 

hjälpa personer som säljer sex. Frågan ställs till ordföranden i utskottet 

Lärande och stöd, Henrik Axelsson (S). 

 

Henrik Axelsson (S) tackar för frågan och svarar att det inte finns någon 

sådan handlingsplan, däremot så finns det en rutin för hur man arbetar med 

våldsutsatta. I denna rutin finns det ett kapitel som handlar om personer som 

säljer sexuella tjänster. Socialtjänstens personal låter meddela att de känner 

sig trygga med att rutinen fungerar.  

  

 

Susanne Engstad Clarke (KD) ställer en enkel fråga. Hon undrar om det 

finns planer på att informera elever och lärare i Jössefors skola om att det till 

hösten kommer att fattas ett klassrum på skolan, på grund av den pågående 

ombyggnationen. Frågan ställs till ordföranden i utskottet Lärande och stöd, 

Henrik Axelsson (S). 

 

Henrik Axelsson (S) tackar för frågan och svarar att han förutsätter att 

verksamheten informerar om sådant, men att han inte vet precis hur detta 

görs. Han svarar att han gärna återkommer när han vet mer.  

 

 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) ställer med anledning av senaste veckans 

diskussioner rörande Överförmyndarnämnden och konsultrapporten, en fråga 

om vad som egentligen är arbetsmaterial när man skickar e-post. Vad är det 

för regler som gäller undrar hon. Frågan ställs till kommunalrådet Peter 

Söderström (S). 

 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att i fallet med 

konsultrapporten, så rör det sig om arbetsmaterial, och den ska behandlas så 

tills en slutprodukt är färdig. Det bästa är att använda en intern e-postadress 

när man hanterar arbetsmaterial. Om det önskas så kan en utbildningsinsats 

på området anordnas för Kommunfullmäktiges ledamöter föreslår Peter.  
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KF § 26 forts. 

 

Frida Hagström (SD) ställer en fråga. Hon undrar om det finns något svar på 

hennes motion om införande av en digital talarlista och hon vill veta om 

ledamöterna i sådana fall även ska kunna använda den för att rösta. Frågan 

ställs till kommunalrådet Peter Söderström (S). 

 

 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att vi ännu inte vet om det 

nya ärendehanteringssystemet LEX möjliggör för en modul med digital 

talarlista. Svar på motionen kommer så snart vi vet mer.  
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KF § 27 Dnr KS 2019/858-190 

Återrapportering av uppdrag 
överförmyndarverksamheten 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige ger Arvika-Eda överförmyndarnämnd i uppdrag att 

hantera rapporten och följa upp de åtgärder som ligger inom nämndens 

ansvarsområde, samt att till Kommunfullmäktiges möte i oktober, 

återkomma med en samlad rapport om hur arbetet med åtgärderna fortlöper. 

Reservation 

Susanne Engstad Clarke (KD) och Kajsa Antonsson (SD) reserverar sig mot 

beslutet. 

Sammanfattning 

Kommunstyrelsen gav den 9 september 2019 kommundirektören i uppdrag 

att via en extern konsult i samverkan genomföra en översyn av 

överförmyndarverksamheten och återrapportera översynen till 

kommunstyrelsen. Återrapporteringen ska enligt tidigare beslut ske vid 

kommunstyrelsens sammanträde i februari 2020.  

 

I uppdraget ingår att i samverkan med berörda belysa följande områden:  

 

Prioriteringar 

Delegationsordning 

Handläggning av ärenden 

Kompetensutveckling 

Rutinbeskrivningar 

Bemanning 

Samverkan med andra 

Rekrytering av ställföreträdare 

E-tjänster 

  

Konsultstödet erhölls via erfaren jurist från Nacka kommun som följt 

personalens arbete, träffat kommunledning och företrädare för nämnden. 

Översynen utgår från tidigare identifierade brister och målet har varit att 

säkerställa vilka åtgärder som är prioriterade samt redovisa förslag till 

åtgärder. 
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KF § 27 forts. 

 

Av rapporten framgår att konsulten i samråd med berörda tagit fram ett 

utbildningspaket om tre utbildningstillfällen som nu är beslutade och som 

kommer genomföras under våren 2020. Rutiner finns som kommer 

implementeras successivt liksom rekommendationer för handläggning. 

Konsulten har också i samverkan med verksamheten och nämndens 

företrädare tagit fram förslag till åtgärder för hantering av 

verksamhetssystem och äldre akter, vilket kommer medföra behov av 

tillfällig resursförstärkning under 2020 motsvarande ca 500 – 700 tkr.  

 

Verksamheten har rekryterat ett nystartsjobb som under ett halvår kommer 

medverka i arkivvården. Vidare har konsulten lagt fram ett förslag till 

delegationsordning som nämnden fastställt. Det arbetssätt som konsulten 

föreslår vad avser rekrytering av ställföreträdare tillämpas sedan tidigare och 

nämnden och verksamheten ser behovet av en rekryteringsplan för att få fler 

ställföreträdare. 

  

Ett avsnitt i uppdraget som rör samverkan med andra har handlagts inom 

verksamheten. Där har frågor ställts om hur verksamheten uppfattas av 

omgivningen vad avser service, tillgänglighet och bemötande. Resultatet 

visar att telefontiderna bedöms rimliga och övrig tillgänglighet regleras via 

möjligheter i växelsystemet. Möjligheten att nå verksamheten via 

funktionsbrevlåda med autosvar kan nyttjas mer och där är de interna 

rutinerna är viktiga för snabba svar. Att koppla handläggare till respektive 

ärende är ett sätt för ex ställföreträdare att bygga upp kontaktvägar. Bokade 

möten och nya lokaler har skapat möjligheter för ett trevligt bemötande. 

Regelbundna avstämningar med berörda verksamheter inom Arvika och Eda 

kommuner är en förutsättning för en fortsatt god samverkan som underlättar 

för både överförmyndarverksamheten och för övriga berörda verksamheter. 

Framöver kommer möjligheten till e-tjänster att utvecklas. 

  

Som framgår av redovisningen ovan har verksamheten tillsammans med 

arbetsledning och nämndens företrädare fattat beslut om en rad åtgärder 

under detta arbetes gång, vilket varit en för verksamheten och nämnden 

effektiv metod. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse den 6 februari 2020 

Rapport från konsult den 6 februari 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 10 februari 2020, § 21 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 februari 2020, § 18 

Kommundirektör Hans Karlssons muntliga information den 24 februari 2020 
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KF § 27 forts. 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Håkan Axelsson (S), Gösta Frödin (L), 

Peter Söderström (S) 

Yrkande 

Gösta Frödin (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Håkan Axelsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut, 

med följande tilläggsyrkande: att Överförmyndarnämnden till 

Kommunfullmäktiges möte i oktober, återkommer med en samlad rapport 

om hur arbetet med åtgärderna fortlöper 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag med Håkan 

Axelssons tilläggsyrkande 

Propositionsordning 

Det finns två förslag till beslut, vilka är bifall till Kommunstyrelsens förslag 

till beslut och bifall till Håkan Axelssons (M) yrkande om bifall till 

Kommunstyrelsens förslag till beslut med följande tilläggsyrkande: att 

Överförmyndarnämnden till Kommunfullmäktiges möte i oktober, 

återkommer med en samlad rapport om hur arbetet med åtgärderna fortlöper. 

 

Ordförande Lars-Ove Jansson ställer förslagen mot varandra och finner att 

Kommunfullmäktige bifaller Håkan Axelssons (M) yrkande.   

Beslutet skickas till 

Kommundirektör 

Överförmyndarnämnden 

Överförmyndarkansliet 
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KF § 28 Dnr KS 2019/521-009 

Motion om Ur och skur-förskola 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att kommunen är positiv till förskolor med 

en utökad utomhusverksamhet och att verksamheten tillsammans med 

Arvika Fastighets AB vid om- och nybyggnation av förskola i första hand ser 

över förutsättningarna för att planera verksamhet med inriktning på uteprofil.  

 

Motionen anses därmed besvarad. 

Sammanfattning 

En motion angående Ur och skur-förskola har överlämnats till 

Kommunfullmäktige från Kristdemokraterna, Liberalerna, Centerpartiet och 

nya Moderaterna. I motionen föreslås att det planeras för en förskola med 

inriktning på ur och skurmodellen vid nybyggnation av förskola i Arvika 

kommun. Motionärerna menar att det är viktigt att man är flexibel med de 

lokaler som byggs för förskoleverksamhet både ur ekonomisk och praktisk 

synvinkel, dessutom hänvisas till erfarenheter av att frisktalen ökar i en 

sådan verksamhet. Man åberopar också goda exempel i andra kommuner i 

länet. 

Beslutsunderlag 

Lärande och stöds tjänsteskrivelse den 16 januari 2020  

Barnomsorgschefens skrivelse den 9 januari 2020  

Kommunfullmäktiges protokoll den 29 april 2019, § 102  

Motion om Ur och Skur-förskola den 15 april 2019 

Utskottet lärande och stöds protokoll den 22 januari 2020, § 6 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 februari 2020, § 19 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Kristina Bengtsson Nilsson (M), Anton 

Sjöstedt (L), Mona Smedman (C), Henrik Axelsson (S), Alina Koltsova 

(MP), Peter Söderström (S) 

Bedömning 

Verksamheten ser positivt på uteverksamhet inom förskolan. Ur och skur-

förskola är en inriktning som inte löser utmaningen om en mer flexibel och 

kostnadseffektiv förskola. Möjligheten till minskade lokalytor är en fördel, 

men alla förskoleavdelningar har behov av en egen hemvist. 

Yrkande 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag 

till beslut 
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KF § 28 forts. 

 

Anton Sjöstedt (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Mona Smedman (C) yrkar för Centerpartiet bifall till Kommunstyrelsens 

förslag till beslut 

Henrik Axelsson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Alina Koltsova (MP) yrkar för Miljöpartiet bifall till Kommunstyrelsens 

förslag till beslut 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Beslutet skickas till 

Verksamhetschefen 

Barnomsorgschefen 
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KF § 29 Dnr KS 2019/1011-009 

Motion om kvalitetshöjning av Kommunfullmäktiges 
webbsändningar 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att tidsstämpling/bokmärken införs på 

Kommunfullmäktiges webbsändningar. Finansieringen tas inom 

Kommunfullmäktiges ram. 

 

Motionen anses bifallen. 

Sammanfattning 

Jan Wettmark (M) har lämnat in en motion där han yrkar på att fullmäktiges 

webbsändningar får en kvalitetshöjning, genom att möjliggöra för 

medborgaren att klicka sig fram till det ärendet man är intresserad av. 

 

Arvika Näringslivscentrum (ANC) har tagit fram ett förslag till lösning. 

Genom att lägga in tidsstämplar/bokmärken i den föredragningslista som 

kommer publiceras tillsammans med videon på Youtube, så kan 

medborgaren klicka in sig direkt på det ärende man är intresserad av. Genom 

att införa tidsstämpling på kommunfullmäktigs webbsändningar så kommer 

ANC ta ut en kostnad på 1 600 kronor per sammanträde utöver de kostnader 

som utgår idag. Genomsnittet för antalet visningar på Youtube per 

sammanträde är cirka 200 visningar. 

 

Webbsändningen från september 2019 är tidsstämplad/bokmärkt och hittas 

på nedanstående länk. 

https://www.youtube.com/watch?v=Jnq_RJcaK5k 

Beslutsunderlag 

Jan Wettmarks (M) motion om kvalitetshöjning av kommunfullmäktiges 

webbsändningar den 26 september 2019 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 september 2019, § 205 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 13 januari 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 27 januari 2020, § 10 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 februari 2020, § 20 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Jan Wettmark (M), Peter Söderström (S), 

Anton Sjöstedt (L), Alina Koltsova (MP), Peter Söderström (S) 

 

 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 16 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 29 forts. 

Bedömning 

En ökad kostnad på 1 600 kronor per fullmäktigesammanträde är en 

acceptabel kostnad för den kvalitetshöjning det innebär att lägga in 

tidsstämplar/bokmärkning för att underlätta för medborgaren att klicka sig 

fram till de ärenden man är intresserad av. 

Yrkande 

Jan Wettmark (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Anton Sjöstedt (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Beslutet skickas till 

Motionären 

ANC 

Sekreteraren 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 17 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 30 Dnr KS 2019/1365-009 

Motion om revidering av Kommunfullmäktiges 
arbetsordning 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att de ändringar som föreslås i motionen 

bör tas i beaktan när Kommunfullmäktiges arbetsordning revideras. 

 

Motionen anses därmed besvarad. 

Sammanfattning 

Sverigedemokraterna har inkommit med en motion där man föreslår följande 

ändringar i Kommunfullmäktiges arbetsordning (ändringar i fetstil): 

  

Andra stycket andra raden: ansvara för all verksamhet utom den 

myndighetsutövning som hör till Myndighetsnämnden och  

Överförmyndarnämnden. 

  

Tredje stycket andra meningen, dessa kärnvärden ska genomsyra både den 

politiska organisationen och förvaltningsorganisationen. 

  

Kommunfullmäktiges arbetsordning är i behov av revidering i dess helhet 

och en fullständig översyn kommer göras under våren 2020. De 

ändringsförslag som Sverigedemokraterna inkommit med är närmast av rent 

redaktionell karaktär och bör kunna tas med i revideringen förutsatt att de 

stycken som avses förblir oförändrade i övrigt. 

  

Ett viktigt klargörande som bör göras med anledning av motionen är att 

Kommunstyrelsens roll är tydlig genom det reglemente som 

Kommunfullmäktige har antagit för Kommunstyrelsen. Där framgår att: 

  

”Kommunstyrelsens roll är att bereda ärenden för politiskt beslut i 

Kommunfullmäktige, samt ansvara för all verksamhet utom den 

myndighetsutövning som hör till Myndighetsnämnden och 

Överförmyndarnämnden” 

  

Som Sverigedemokraterna påpekar bör Kommunstyrelsens ansvarsområde 

vara tydligt angivet i arbetsordningen, men avgränsningen i arbetsområden är 

alltså reglerad redan idag genom reglementet. 

 

 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 18 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 30 forts. 

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges protokoll den 25 november 2019, § 250 

Sverigedemokraternas motion den 25 november 2019 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 20 januari 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 27 januari 2020, § 11 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 februari 2020, § 21 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Kajsa Antonsson (SD), Alina Koltsova 

(MP), Peter Söderström (S) 

Yrkande 

Kajsa Antonsson (SD) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Beslutet skickas till 

Bitr. kommundirektör 

Kansli 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 19 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 31 Dnr KS 2019/1102-008 

Medborgarförslag om rastplats vid Taserudsstaken 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstaterar att det inte finns någon möjlighet att 

genomföra förslaget med hänvisning till de stora tekniska och ekonomiska 

utmaningar ett sådant projekt innebär. 

Sammanfattning 

Henry Lindblom föreslår i ett medborgarförslag att en rastplats anläggs vid 

Gatedammen. På platsen kan det finnas information om Arvika och 

sevärdheter i kommunen. För att komma till platsen ska en gångtunnel 

anläggas under Rv61 från rastplatsen vid Taserudsstaken till Viksälvens kant 

på andra sidan. Rastplatsen ska också göras tillgänglighetsanpassad och för 

att inte störas av trafiken kan en häck eller plank sättas upp som barriär. 

Infarten från Karlstadshållet skulle bli mer välkomnande. Tunneln skulle 

också underlätta för vilda djur att komma till Viksälven för att dricka vatten 

utan att vara en trafikfara. 

Beslutsunderlag 

Henry Lindbloms medborgarförslag den 22 oktober 2019 

Kommunfullmäktiges protokoll den 28 oktober 2019, § 232 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 16 januari 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 27 januari 2020, § 12 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 februari 2020, § 22 

 

Under överläggningarna yttrar sig: Ingela Jonsson (C) 

Bedömning 

Henry Lindblom föreslår att Arvika kommun skapar en rastplats vid 

Gatedammen, både för en lugn stund och information, men också t ex för 

fiske. Ett antal faktorer gör dock förslaget svårt att genomföra. Kommunen 

äger inte all mark runt dammen och älven. Det är också en påtaglig 

höjdskillnad från befintlig rastplats ner mot älven på över 6 meter, som 

påverkar hur det är möjligt att skapa en tunnel. För att en 

tillgänglighetsanpassning ska kunna ske behöver man fylla mycket, 

alternativt göra någon form av serpentinväg vilket inte får plats i området.  

 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 20 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 31 forts. 

 

Trafikverket äger Rv61, vad som får finnas i vägområdet är styrt och 

säkerhetszonen är beroende av vägens högsta hastighet. En rastplats ska var 

säker ur trafiksynpunkt, och bör placeras med ett sådant avstånd att 

besökaren kan koppla av och inte besväras av trafikbuller och avgaser. 

Placeras rastplatsen vid ett vattendrag kan även andra säkerhetsåtgärder 

behöva göras. 

 

Att anlägga en rastplats vid Gatedammen skulle innebära stora 

ekonomiska, men också tekniska utmaningar och är inte något som 

kommunen i dagsläget finner aktuellt att utföra. 

Beslutet skickas till 

Henry Lindblom 

Bitr. kommundirektör 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 21 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 32 Dnr KS 2020/158-008 

Medborgarförslag om att förlänga cykelvägen från 
Jössefors till Sulvik, remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

Yvonne Kristoffersson inkommer med ett medborgarförslag om att 

undersöka möjligheten att förlänga cykelvägen från Jössefors till Sulvik.  

Beslutsunderlag 

Yvonne Kristofferssons medborgarförslag den 2 februari 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 22 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 33 Dnr KS 2020/154-008 

Medborgarförslag om Streetbasket, remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Mikael Wennerstrand inkommer med ett medborgarförslag om att anlägga 

basketplaner vid skateparken.  

Beslutsunderlag 

Mikael Wennerstrands medborgarförslag den 31 januari 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 23 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 34 Dnr KS 2020/205-101 

Avsägelse av uppdrag, som ledamot i 
Kommunfullmäktige, ledamot i Kommunfullmäktiges 
framtidsgrupp och ersättare i Myndighetsnämnden, 
Andreas Strandberg (C) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna Andreas Strandbergs (C) 

avsägelse och uppdrar Valberedningen att inkomma med förslag på ny 

ledamot i Kommunfullmäktiges framtidsgrupp och ny ersättare i 

Myndighetsnämnden.  

  

Länsstyrelsen tillskrivs med begäran om sammanräkning för att utse ny 

ledamot i Kommunfullmäktige för Centerpartiet.  

Sammanfattning 

Andreas Strandberg (C) inkommer med en avsägelse av uppdrag 

som ledamot i Kommunfullmäktige, ledamot i Kommunfullmäktiges 

framtidsgrupp och ersättare i Myndighetsnämnden.  

Beslutsunderlag 

Andreas Strandbergs (C) avsägelse den 12 februari 2020 

Beslutet skickas till 

Länsstyrelsen 

Personalstaben 

IT-funktionen 

Kanslifunktionen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 24 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 35 Dnr KS 2020/104-101 

Val av ny ledamot i Namnberedningen efter Sebastian 
Bäckström (M), Thomas Broström (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att utse Thomas Broström (M) till ny ledamot i 

Namnberedningen. 

Sammanfattning 

Valberedningen har inkommit med förslag att Thomas Broström (M) ska 

utses till ny ledamot i Namnberedningen efter Sebastian Bäckström (M).  

Beslutsunderlag 

Valberedningens förslag den 12 februari 2020 

Beslutet skickas till 

Thomas Broström 

Personalstaben 

IT-funktionen 

Kanslifunktionen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 25 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 36 Dnr KS 2020/104-101 

Val av ny ersättare i Kommunstyrelsen och utskottet 
Lärande och stöd, efter Sebastian Bäckström (M), Ann-
Charlotte Eriksson  

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att utse Ann-Charlotte Eriksson (M) till ny 

ersättare i Kommunstyrelsen och utskottet Lärande och stöd. 

Sammanfattning 

Valberedningen har inkommit med förslag att Ann-Charlotte Eriksson (M) 

ska utses till ny ersättare i Kommunstyrelsen och utskottet Lärande och stöd, 

efter Sebastian Bäckström (M).  

Beslutsunderlag 

Valberedningens förslag den 12 februari 2020 

Beslutet skickas till 

Ann-Charlotte Eriksson 

Personalstaben 

IT-funktionen 

Kanslifunktionen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 26 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 37 Dnr KS 2020/103-101 

Val av ny ledamot i Teknik i Väst AB och ny 2:e vice 
ordförande i Arvika Teknik AB, Arvika Fjärrvärme AB 
och Arvika Kraft AB, efter Bo Ekberg (M), Thomas 
Broström (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att utse Thomas Broström (M) till ny ledamot i 

Teknik i Väst AB och ny 2:e vice ordförande i Arvika Teknik AB, Arvika 

Fjärrvärme AB och Arvika Kraft AB. 

Sammanfattning 

Valberedningen har inkommit med förslaget att Thomas Broström (M) ska 

utses till ny ledamot i Teknik i Väst AB och ny 2:e vice ordförande i Arvika 

Teknik AB, Arvika Fjärrvärme AB och Arvika Kraft AB, efter Bo Ekberg 

(M). 

Beslutsunderlag 

Valberedningens förslag den 12 februari 2020 

Beslutet skickas till 

Thomas Broström 

Personalstaben 

IT-funktionen 

Kanslifunktionen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 27 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 38 Dnr KS 2019/1420-101 

Val av ny ledamot i Arvika kommunnät AB efter Alva 
Sjöberg (M), Lars Nilsson (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att utse Lars Nilsson (M) till ny ledamot i 

Arvika kommunnät AB.  

Jäv 

Kristina Bengtsson Nilsson anmäler jäv och deltar inte i beslutet 

Sammanfattning 

Valberedningen har inkommit med förslaget att Lars Nilsson (M) ska utses 

till ny ledamot i Arvika kommunnät AB efter Alva Sjöberg (M).  

Beslutsunderlag 

Valberedningens förslag den 12 februari 2020 

Beslutet skickas till 

Lars Nilsson 

Personalstaben 

IT-funktionen 

Kanslifunktionen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 28 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 39 Dnr KS 2020/64-100 

Information till Kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunfullmäktige tar del av informationen.  

Sammanfattning 

Information har inkommit till Kommunfullmäktige för kännedom enligt 

följande: 

 

Revisionsrapport - Granskning av förutsättningar för likvärdig skola 

 

Revisionsrapport - Granskning av kommunens beredskap för extraordinära 

händelser och höjd beredskap 

 

Information till Kommunfullmäktige angående JO anmälan mot 

överförmyndarnämnden. 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 29 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 40 Dnr KS 2020/105-100 

Revidering av reglemente för internkontroll 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa förslag till reglemente avseende 

internkontroll. 

Sammanfattning 

Ett förslag till reviderat reglemente avseende internkontroll har upprättats av 

Ekonomistaben. Förändringana är främst av redaktionell karaktär där texten 

har minskats ned och förtydligats. I det reviderade reglementet föreslås att 

internkontrollplan upprättas efter genomförd risk- och väsentlighetsanalys. 

Kommunstyrelsen har möjlighet att komplettera 

nämndernas/bolagsstyrelsernas planer med obligatoriska kontrollområden 

som gäller för samtliga verksamheter. Dokumenterad uppföljning av årlig 

intern kontroll ska fastställas av nämnd/bolagsstyrelse och översändas till 

Kommunstyrelsen. 

  

Vidare har en översyn genomförts avseende mallarna för Risk och 

väsentlighetsanalys, Intern kontrollplan och Uppföljning av intern kontroll. 

De har reviderats i syfte att bli tydligare och enklare. 

Beslutsunderlag 

Förslag till reglemente avseende Internkontroll 

Mallar avseende risk- och väsentlighetsanalys, intern kontrollplan och 

uppföljning av intern kontrollplan. 

Ekonomistabens tjänsteskrivelse 23 januari 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 27 januari 2020, § 9 

Kommunstyrelsens protokoll den 10 februari 2020, § 23 

Bedömning 

Ett reglemente för Internkontroll antogs den 28 september 2009 § 211 av 

kommunfullmäktige. Reglementet ändrades av Kommunstyrelsen den 5 

december 2016 § 220. 

  

Ett förslag till reviderat reglemente har upprättats av Ekonomistaben. 

Förändringarna är dels av redaktionell karaktär där texten har minskats ned 

och förtydligats. I det reviderade reglementet föreslås att internkontrollplan 

upprättas efter genomförd risk- och väsentlighetsanalys. Kommunstyrelsen 

har möjlighet att komplettera nämndernas/bolagsstyrelsernas planer med 

obligatoriska kontrollområden som gäller för samtliga verksamheter.  

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 30 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 40 forts. 

 

Dokumenterad uppföljning av årlig intern kontroll ska fastställas av 

nämnd/bolagsstyrelse och översändas till kommunstyrelsen. 

  

Vidare har en översyn genomförts avseende mallarna för Risk och 

väsentlighetsanalys, Intern kontrollplan och Uppföljning av intern kontroll. 

De har reviderats avseende förenkling och förtydligande. 

Beslutet skickas till 

Ekonomistaben 

Kansliet 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 31 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 41 Dnr KS 2020/225-009 

Motion om försäljning av Ingestrands camping, 
Susanne Engstad Clarke (KD), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Susanne Engstad Clarke (KD) har inkommit med en motion om att Arvika 

kommun ska sälja Ingestrands Camping. 

Beslutsunderlag 

Susanne Engstad Clarkes (KD) motion den 15 februari 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 32 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 42 Dnr KS 2020/226-009 

Motion om att lägga ut rondellerna på entreprenad, 
Susanne Engstad Clarke (KD), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Susanne Engstad Clarke (KD) inkommer med en motion om att de tre 

rondellerna från riksväg 61 och väg 175 läggs ut på entreprenad.  

Beslutsunderlag 

Susanne Engstad Clarkes (KD) motion den 15 februari 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 33 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 43 Dnr KS 2020/227-009 

Motion om att Arvika kommun ska ansöka om 
medlemskap i Föreningen Sveriges 
Vattenkraftskommuner och regioner, Anders Bergfjord 
(C), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Anders Bergfjord (C) inkommer med en motion om att Arvika kommun ska 

ansöka om medlemskap i Föreningen Sveriges Vattenkraftskommuner och 

regioner. 

Beslutsunderlag 

Anders Bergfjords (C) motion den 15 februari 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 34 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 44 Dnr KS 2020/228-009 

Motion om syskonförtur i förskoleverksamheten, Jelena 
Skogberg (SD), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Jelena Skogberg (SD) inkommer med en motion om att syskonförtur ska 

införas i förskoleverksamhetens kösystem, för de familjer som så önskar.  

Beslutsunderlag 

Jelena Skogbergs (SD) motion den 17 februari 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 35 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 45 Dnr KS 2019/939-101 

Ny huvudman i Westra Wermlands Sparbank 
fyllnadsval efter Anders Söderström (S), Bo Lundberg 
(S) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att utse Bo Lundberg (S) till ny huvudman i 

Westra Wermlands Sparbank.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige har att förrätta fyllnadsval för att utse ny huvudman i 

Westra Wermlands Sparbank efter Anders Söderström (S). Uppdraget 

sträcker sig till och med 2021 års ordinarie sparbanksstämma. 

 

Valberedningens förslag på ny huvudman är Bo Lundberg (S).   

Beslutet skickas till 

Bo Lundberg 

Westra Wermlands Sparbank 

Personalstaben 

IT-funktionen 

Kanslifunktionen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 36 (37) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 46 Dnr KS 2020/248-009 

Motion om en solcellsstrategi, Kristina Bengtsson 
Nilsson (M) och Jan Wettmark (M), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Jan Wettmark (M) inkommer med en 

motion om att ta fram en solcellsstrategi i Arvika kommun.  

Beslutsunderlag 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) och Jan Wettmarks (M) motion den 21 

februari 2020 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-02-24  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 47 Dnr KS 2020/252-008 

Medborgarförslag angående höjande av 
trafiksäkerheten i Arvika stad, remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Medborgarförslaget remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Tom Åhren inkommer med ett medborgarförslag om att genomföra ett 

projekt där invånare i Arvika stad uppmanas att rapportera in riskfaktorer i 

trafiksäkerheten i stadsmiljön.  

Beslutsunderlag 

Tom Åhrens medborgarförslag den 24 februari 2020 

 
 


